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مستخلص البحث
      هدفت الدراسة للتعرف على تاثير استخدام التعلم العكسي في تعلم مهارة التهديف من الثبات بكرة السلة واشتملت عينة البحث على طلاب المرحلة الاولى البالغ عددهم (20) طالب بعمر (19 – 22) سنة قسموا الى مجموعتين تجريبية وضابطة متساوية العدد واستعمل الباحث المنهج التجريبي وكانت اهم النتائج هي ان استخدام اسلوب التعلم العكسي قد حقق نتائج افضل من الاسلوب التقليدي (من بداية الحركة الى نهايتها) في تعلم مهارة التهديف من الثبات. ووضع الباحث عدة توصيات ينبغي التاكيد عليها عند تعليم المبتدئين باستخدام اسلوب التعلم العكسي.
Abstract
    The Aim of study to know to effect using the backward learning to learn skill pointing from fixity. Choose the subjects from students of the first stage from collage of basic education. The number of subjects (20) students and age him (19- 22) years and divide him tow groups controlling group and experimental group. In it study using experimental research. After that display of results of research and conclusions and recommendation that is better to learning the backward learning to learn skill pointing from fixity.
